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Készült: Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a Városháza 

nagytermében tartott, 2006. november 28-i üléséről 
  

Jelen vannak: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
 13 települési képviselő: 
 Antal Ferenc, Daróczi Tiborné, Dr. Havasi Zoltán, Dr. Kerényi 

Csaba, Kolosiné dr. Percze Zsuzsanna, Makovinyi Sándor, Őze 
János, Pintér Sándor, Sümegi Tamás, Szenográdi Ferenc, Takács Béla 
Varga Béla, Vizi Zoltán 

 Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
 Pifka Vince mb.aljegyző 
 Kissné Szita Mária Pénzügyi és Intézményirányítási Osztály vezetője 
 Bárányné Márton Melinda műszaki osztályvezető-helyettes  
 Klagyivik Mária jegyzőkönyvvezető 
 Meghívottak és vendégek a jelenléti ív szerint 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Üdvözli a megjelenteket, megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, és az 
ülést 1400 órakor megnyitja. Javaslatot tesz az ülés napirendjére a meghívóban szereplő 
napirendi pontok kiegészítésével, s kérdezi, hogy egyebek napirend felvételére van-e 
valakinek javaslata.  

Varga Béla képviselő 
Az 1. napirendi ponttal kapcsolatosan van módosító javaslata. Az alpolgármester 
választást és az alpolgármester tiszteletdíjának megállapítását vegyék ketté, és ez 
utóbbi témát a képviselők tiszteletdíjáról és természetbeni juttatásáról szóló 
rendeletalkotás napirenddel tárgyalja meg a testület. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Nem támogatja a javaslatot. Az alpolgármester tiszteletdíja és a képviselői tiszteletdíj 
között jogszabályilag sincs egyezőség, és úgy véli a meghívóban jelzettek szerint van 
összefüggés. 
Javasolja, hogy szavazással döntsenek a napirend módosító javaslatban. Kéri, hogy aki 
Varga Béla képviselő úr indítványával egyet ért, igennel szavazzon. 
 
Szavazás eredménye: 6 igen szavazat  
 
Fenti szavazás eredményként a képviselő-testület az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
201/2006.(XI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete nem fogadta el 
azon képviselői javaslatot, hogy az alpolgármester tiszteletdíjának 
megállapítását ne az alpolgármester választással együtt, hanem a 
meghívóban jelezettől eltérően, a képviselők tiszteletdíjáról és 
természetbeni juttatásáról szóló rendeletalkotás napirenddel együtt 
tárgyalja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Javasolja, hogy a meghívóban 2. és 3. pont alatt szereplő napirendeket együtt tárgyalja 
meg a testület, mivel azok szorosan összefüggnek. Szavazásra bocsátja a javaslatot. 
 
Szavazás eredménye: 13 igen szavazat  
 
Fenti szavazás eredményeként a képviselő-testület az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
202/2006.(XI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadta azon 
képviselői javaslatot, hogy a meghívóban 2. és 3. pontként jelzett 
napirendeket együtt, egy napirendként tárgyalja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
Fentiek után a képviselő-testület az alábbi napirendet egyhangú szavazással 
jóváhagyta. 
 
NAPIREND: 
 
1. Alpolgármester választás, az alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása  
2. Az Önkormányzat és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása 

-  Műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok választása 
 - Oktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottságba kültag megválasztása 
3. Tájékoztató a Szécsény városközpont rehabilitációjának II. üteméről, 

együttműködési megállapodás jóváhagyása 
4. Média szerkesztőbizottság létrehozása  
5. Rendeletalkotás a képviselők tiszteletdíjáról és természetbeni juttatásáról 
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6. Rendeletalkotás helyi természeti emlék védetté nyilvánításáról 
7. Menetrend szerinti helyi járat üzemeltetésére érkezett ajánlatok elbírálása  
8. 2007. évi belsőellenőrzési terv jóváhagyása 
9. Vagyonügyek 

a./  Polgári bál megrendezéséhez helyiség bérbevételre irányuló kérelem 
b./  Szentiványi Gábor (Benczúrfalva ) helyiség bérbevételére irányuló kérelme  
c./  Baranyi László (Pösténypuszta) teremhasználat engedélyezésére irányuló 

kérelme 
10./ Egyebek 
 a./  Városfejlesztési bizottság indítványa  záróelem elhelyezésére a Zsidótemetőben 

b./  Szécsény Műemlékeiért és Idegenforgalmáért Alapítvány kérelme 2 fő 
foglalkoztatásának támogatására 

c./ Törekvés Klub Amatőr Sportegyesület támogatási kérelme 
d./  Közmeghallgatás időpontjának kitűzése 
e./  Képviselői kérdések, bejelentések 

  
Napirend előtt: 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Napirend előtt szót ad az ülésen megjelent Fürjes Béla városi rendőrkapitány úrnak. 

Fürjes Béla r.alezredes, városi rendőrkapitány 
Üdvözli a jelenlévőket, köszöni, hogy szót kapott. Azért kérte a hozzászólási 
lehetőséget, mert 2006. december 15-én nyugállományba vonul. Szeretne köszönetet 
mondani. Megköszöni, hogy befogadták Szécsénybe, és a képviselő-testület támogatta 
munkáját. Megszerette a várost, az itt lakókat, jól érezte magát a testületi üléseken a 
beszámolók alkalmával. Úgy érzi, hogy sikerült korrekt munkakapcsolatot kialakítani.   
A képviselő-testület hozzáállása, támogatás alapot adott ahhoz, hogy sikerült 
kialakítania egy jól működő és harmonikusan dolgozó rendőrkapitányságot. 
Kéri, hogy utódját is hasonlóan támogassák, hogy a rendőrség a továbbiakban is 
sikeresen tudjanak dolgozni Szécsény és a térség lakosságának biztonsága érdekében.  
Olyan rendőri egységet hagy hátra, mely 2006. november 6-án, az országban első 
rendőrkapitányságként minőségbiztosítási díjban, Shiba-díjban részesítette a Magyar 
Minőségfejlesztési Intézet. Köszöni, hogy meghallgatták. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A képviselő-testület nevében megköszöni a rendőrkapitány úrnak a város érdekében 
végzett munkáját, és a nyugdíjas éveire jó egészséget kíván. Átadja Bakos Ferenc 
grafikusművész alkotását, és reméli, hogy ez a kép a Szécsényben eltöltött időre 
emlékezteti majd a kapitány urat. 

Fürjes Béla r.alezredes, városi rendőrkapitány 
Megköszöni a képet, és a képviselő-testületnek további jó munkát kíván.  
 
Ezek után Fürjes Béla városi rendőrkapitány elhagyta az üléstermet. 
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- Bizottsági kültagok eskütétele 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Jelen van az ülésen Vanya Pál és Horváth Ferenc megválasztott bizottsági kültag, hogy 
esküt tegyen a képviselő-testület előtt. Jelzi, hogy a mai ülésen még később is sor kerül 
bizottsági tagok eskütételére, mivel nem tudott mindenki erre az időpontra jönni. 
Kéri, hogy az eskütételhez mindenki álljon fel. 
 
A két bizottsági kültag letette a következő szövegű esküt: 
 
"Én (név) esküszöm, hogy hazámhoz, a Magyar Köztársasághoz, annak népéhez hű 
leszek, az Alkotmányt és az alkotmányos jogszabályokat megtartom; az állami és 
szolgálati titkot megőrzöm; megbízatásomhoz híven, pártatlanul, lelkiismeretesen 
járok el, és a legjobb tudásom szerint, minden igyekezetemmel Szécsény város javát 
szolgálom".  
 
 
- Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
„Tisztelt Képviselő-testület! 
A legutóbbi rendes ülésünk, mely a képviselő-testület alakuló ülése volt 2006. október 
16-án volt, rendkívüli ülést november 10-én tartottunk. 
 A legutóbbi rendes ülés óta az alábbi fontosabb események történtek: 
-  Október 18-tól 20-ig a Palócföldi Népi Iparművészek Egyesületével együtt a 

Hungaricum Center Kft. meghívására Regensburgban vettünk részt. a 
Magyarország szép arca kiállításon. A kiállítás alkalmával sikerült találkozni Peter 
Verbeta uniós kommunikációs főtanácsnokkal, abban állapodtunk meg, hogy 
Hungaricum Center Kft-vel együtt a jövő évtől kezdődően pályázunk Szécsény 
illetve kistérsége külföldön történő bemutatása érdekében. Verbeta úr minden 
segítséget megígért a pályázatunk sikere érdekében. 

-  Október 22-én a forradalom 50. évfordulóját közösen ünnepeltük meg. Itt 
köszönöm meg a pártok képviselőinek, hogy jelenlétükkel megtisztelték a városi 
ünnepséget.  

- Október 26-án a Szécsény Kistérség Önkormányzatainak Többcélú Társulása ülést 
tartott, a kistérség képviselőjének megválasztottak, így a Területfejlesztési 
Tanácsban a következőkben én képviselem kistérségünket. 

- Október 27-én a művelődési házban Kőrösi jelvényavató ünnepségen vettem részt. 
- November 8-án a kistérség és a város projektjeivel kapcsolatban egyezető 

megbeszélést folytattam a KRF RT képviselőjével, és a QUADRÁT Kft 
képviselőjével Salgótarjánban. 

- November 14-én a többcélú kistérségi társulás területfejlesztési bizottsága 
ülésezett.  

- November 15-én az Egészségügyi és Szociális Bizottság ülést tartott. 
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- November 15-én és 16-án a közigazgatási hivatal Szécsénybe szervezete az új 
polgármesterek tájékoztatásával, oktatásával kapcsolatos rendezvényét.  

- November 16-án dr. Kovács Annával, a Nógrád Megyei Múzeumi Szervezet 
igazgatójával az együttműködés lehetséges formáiról folytattunk megbeszélést. 

- November 21-én a Magyar Közút Kft igazgatójával Ürmössy Ákossal és a 
QUADRÁT Kft ügyvezetőjével Majorosné Kanyó Máriával az állami utak 
felújításával összefüggésben a kistérségünk polgármestereivel megbeszélését 
folytattam. Ennek lényege a következő: Az önkormányzatok az állami utak 
burkolatának felújítása érdekében benyújtandó pályázatokhoz a tervet elkészítik, 
így lehetőség nyílna arra, hogy a KFT a minisztérium által biztosított önerő 
felhasználásával az állami utakat az alábbi terülteken újítsa fel: Szécsény, 
Magyargéc, Nógrádmegyer, Sóshartyán, Kishartyán, Szécsényfelfalu, Endrefalva 
között, Nagylóc-Szécsény között, Nógrádsipek-Varsány-Szécsény között, Rimóc-
Szécsény között. A kistérség önkormányzatainak polgármesterei kijelentették, 
hogy az első körben benyújtandó pályázat sikere érdekében a közigazgatási határon 
belüli útfelújítási tervek költségeit vállalják, mely kilométerenként 100 forint 
lenne. Erre vonatkozó szerződést a QUADRÁT KFT elkészíti így, a decemberi 
képviselő-testületi ülésen a testület tárgyalni tudja. Az útfelújítással kapcsolatos 
tervek elkészítése lényegesen nagyobb költséget jelentene, ez a pályázatba be lesz 
építve. Szécsény esetében, az útszakaszokat is figyelembe véve, ez a költség 
várhatóan nem haladja meg a 2 M Ft-ot. 

- November 21-én a délutáni órákban az evangélikus püspök úrral találkoztam, és 
megállapodtunk abban, hogy a Szécsény városközpont rehabilitációjának II. 
ütemtervében megjelölt evangélikus templom felújítása költségének önerejét az 
egyház magára vállalja.  

- November 22-én Településrészi Bizottsági ülés volt. 
- November 23-án a Pénzügyi Bizottság és a Műemléki, Idegenforgalmi és 

Városfejlesztési Bizottság tartott együttes ülést.  
- November 23-án bűnmegelőzési tanácskozást tartottunk a rendőrség, az iskolák 

igazgatói részvételével. Megállapodtunk abban, hogy kiskorúak és fiatalkorúak 
védelme érdekében a rendőrség külön ügyel a felvilágosító előadások megtartására 
a gyermekeknek és szülőértekezletek keretében. Az iskolák vezetőinek kérésére az 
iskolák igazgatói közreműködésével hétköznapokon majd pedig hétvégén is 
ellenőrzéseket fogunk végezni a vendéglátó ipari egységeknél. A művelődési 
központ igazgatóját felkértük a fiatalok programjai szervezésére, a korosztályoknak 
megfelelő  

- Tájékoztatom arról a képviselő-testület tagjait, hogy kérelmünkre az 
önkormányzati és Területfejlesztési Minisztérium vezetője Dr. Lamperth Mónika 
miniszter asszony a költségvetési törvény mellékletében megjelölt helyi 
önkormányzatok egyéb támogatásáról szóló rendelkezések alapján  9,5 millió forint 
működési támogatásban részesítette Szécsény Város Önkormányzatát. Kérelmünk 
pozitív elbírálásában közreműködő Boldvai László képviselő úrnak és Borenszki 
Ervin képviselő úrnak ezúton köszönöm meg segítségét, és külön levélben 
természetesen a miniszter asszonynak és munkatársainak is köszönetemet 
nyilvánítottam ki. Ezzel az összeggel városunk ebben az évben az ÖNHIKI-n kívül 
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19,5 millió forint külön támogatáshoz jutott, amelynek korábbi neve „Belügyi-
keret” volt. 

A legutóbbi ülésen hozott valamennyi határozatot végrehajtottuk, illetve végrehajtása 
folyamatban van. Nincs olyan határozata az önkormányzatnak, amelynek 
végrehajtására nem történt volna intézkedés. Az elmúlt képviselő-testületi ülésen 
igényként jelentkezett, hogy a közbeszerzési eljárásban javaslattevő bizottság személyi 
összetételében legyen változás. Tájékoztatom a testület tagjait, hogy a decemberi 
ülésen előterjesztjük az erre vonatkozó módosító javaslatunkat. 
Kérem a fenti tájékoztatás elfogadását.” 
 
A képviselő-testület a határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót, valamint a két 
ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót tudomásul vette. 
 
 
 
1.  Alpolgármester választás, az alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása  
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A helyi önkormányzatokról szóló törvény 31. § (1) kimondja, hogy a képviselő-
testület saját tagjai közül, a polgármester javaslatára, titkos szavazással, a polgármester 
helyettesítésére, munkájának a segítésére alpolgármestert választ.  
Javasolja, hogy a képviselő-testület társadalmi megbízatású alpolgármesternek 
Kolosiné dr. Percze Zsuzsannát válassza meg.  
Az alpolgármester megválasztása személyi kérdés, az érintett kérheti a zárt ülésen való 
tárgyalást, és a testület vita nélkül, egyszerű szótöbbséggel dönt ebben a kérdésben.  
Megkérdezni az alpolgármester jelöltet, hogy beleegyezik-e a nyilvános ülésen való 
tárgyalásba. 

Kolosiné dr. Percze Zsuzsanna alpolgármester 
Igen, beleegyezik. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az Ötv. 14. § (2) bekezdése szerint a képviselő-testület döntéshozatalából kizárható 
az, akit vagy akinek a hozzátartozóját az ügy személyesen érinti.  
Javasolja, hogy a képviselő-testület szavazzon arról, hogy az alpolgármesteri tisztségre 
jelölt képviselő részt vehet-e a szavazásban. 
Aki azzal ért egyet, hogy Kolosiné dr. Percze Zsuzsannát a testület ne zárja ki a 
döntéshozatalból, az igennel szavazzon. 
 
Szavazás eredménye: 13 igen szavazat, (az érintett nem szavazott) 
 
Fentiek szavazás eredményeként a képviselő-testület az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
203/2006.(XI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete Kolosiné dr. 
Percze Zsuzsanna alpolgármester-jelöltet az alpolgármester 
személyéről szóló – titkos szavazással történő – döntéshozatalból nem 
zárja ki.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A törvény értelmében az alpolgármester választása titkos szavazással történik. A titkos 
szavazás lebonyolítására 3 tagú ideiglenes szavazatszámláló bizottságot javasol 
létrehozni. A bizottság elnökének Szenográdi Ferenc képviselőt, tagjainak Makovinyi 
Sándor és Vizi Zoltán képviselőket javasolja.  
Mivel más javaslat nem volt, ismerteti, és szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslattal egyetértve, 11 igen szavazattal (a három érintett 
képviselő nem szavazott) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
204/2006.(XI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az alpolgármester 
választás titkos szavazásának – és az ülésen még szükségessé váló 
titkos szavazások – lebonyolítására Ideiglenes Szavazatszámláló 
Bizottságot hoz létre. 
A bizottság elnöke:   Szenográdi Ferenc képviselő 

tagjai:  Makovinyi Sándor képviselő       
     Vizi Zoltán képviselő 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: - Polgármester 

- Ideiglenes Szavazatszámláló Bizottság elnöke 
 

Varga Béla képviselő 
„Tisztelt polgármester Asszony! Tisztelt Testület! 
Ismételten elérkeztünk egy izgalmas napirendi ponthoz, az alpolgármester választása. 
Annak idején, mint korábban is, az első testületi ülésen tettünk javaslatot, ismételten 
egy kéréssel fordulunk a polgármester asszony felé, hiszen tudatában vagyunk a 14 
paragrafus rendelkezésének, hogy ez az illetékes polgármesternek a hatás- és jogköre. 
Szeretnénk egy olyan kéréssel fordulni a polgármesterasszony felé, ami az elmúlt 
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időszakban hozzánk is érkezett választói megkeresés alapján, amiben azt a tényt, amit 
korában is jeleztünk a testület és a polgármester asszony felé, hogy kérjük, hogy 
terjessze be ilyen szempontból második alpolgármesterként Dr. Havasi Zoltán 
személyét, azzal a feltétellel, hogy képviselőtársa nyilatkozott, hogy társadalmi 
megbízatásban vállalja ellátni ezt a posztot, így a városnak plusz költségvetésébe és 
kiadásába nem kerül. A visszhangok alapján pozitív fogadtatásban és részünkről 
nagyfokú szimpátiában irányul. És ez ügyben szeretnénk jelezni a polgármester 
asszony felé, hogy ezen kérésünket továbbra is fenntartjuk, és kérjük ezt a lehetőséget 
fontolja meg, gondolkozzon ezen a lehetőségen el. Ugyanakkor szeretnénk azt is 
jelezni, hogy mint korábban is tettük, hogy maga a bejelölt alpolgármester 
személyével sem szakmai, sem személyi kifogásunk nincs. Ilyen szempontból ezt a 
felajánlást és ezt a felkérést tudjuk támogatni azzal a feltétellel, hogy a jobboldal meg 
fogja szavazni gesztusértékképpen az alpolgármester személyét, hiszen a város 
érdekeit is szeretnénk szemmel tartani, azt hogy a város tudjon működni, azt hogy a 
városnak legyen, vagy legyenek alpolgármesterei. És ilyen formában az a célunk ezzel, 
hogy biztosítsuk mind a városlakókat, mint a képviselő-testületi tagokat is, hogy nem 
egy merev vagy rugalmatlan, csökönyös álláspontot képviselünk, hanem egy ésszerű, a 
józanész határain belül – hangsúlyozom még egyszer – a város érdekeit 
messzemenően szem előtt tartva szeretnék ilyen szempontból hozzájárulni a 
működéshez. Ezt a fölkérést, vagy fölterjesztést a jobboldal fogja támogatni, és arra 
kérem a polgármester asszonyt, hogy ezt gesztust ilyen formában gondolja át, és a 
lehetőségek szerint – mindenféleképpen javaslom azt, hogy városnak két 
alpolgármestere legyen. Köszönöm szépen, hogy meghallgattak.” 
 
A hozzászólás szó szerint került lejegyzésre. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Továbbra is fenntartja javaslatát, hogy Kolosiné dr. Percze Zsuzsanna egyedül is képes 
ellátni a polgármester helyettesítését. Ugyanúgy, ahogyan ezt az előző ciklusban is 
tette, amikor is közbeszerzési eljárásokat bonyolított le nagyon sok munkával és 
szakértelemmel, hogy ez ne kerüljön plusz pénzébe az önkormányzatnak. A 
polgármester joga, hogy az alpolgármester személyére javaslatot tegyen, és élni kíván 
ezzel a jogával. 

Varga Béla képviselő 
Sajnálatát fejezi ki, hogy a polgármester asszony nem változtatott álláspontján, melyet 
azonban tudomásul vesznek, és továbbra is fenntartják, hogy a szavazásnál javaslatát 
támogatni fogja a jobboldal. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Megkéri a megválasztott szavazatszámláló bizottság elnökét, hogy ismertesse a titkos 
szavazás menetét a képviselőkkel, utána a szavazás idejére szünetet rendel el. 
 
Szünet után Szenográdi Ferenc képviselő, az Ideiglenes Szavazatszámláló Bizottság 
elnöke ismerteti a titkos szavazásról készült jegyzőkönyvet. 
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Szenográdi Ferenc képviselő 
A szavazás rendben lezajlott, a képviselő-testület mind a 14 tagja leadta szavazatát, 
melynek eredménye:  
1 szavazat érvénytelen volt,  
13 szavazat érvényes volt, és Kolosiné dr. Perzce Zsuzsanna alpolgármesteri tisztségre 
jelölt képviselő 13 igen szavazatot kapott.  
(A szavazásról készült jegyzőkönyv e jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
A bizottság nevében gratulál a megválasztott alpolgármesternek. 
 
Fenti szavazás eredményeképpen a képviselő-testület az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
205/2006.(XI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete Kolosiné dr. 
Percze Zsuzsanna képviselőt – titkos szavazással – társadalmi 
megbízatású alpolgármesterré választotta. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a jelenlévőket, hogy az alpolgármester eskütételéhez álljanak fel. 
 
Kolosiné dr. Percze Zsuzsanna alpolgármester letette a következő szövegű esküt: 
 
"Én (név) esküszöm, hogy hazámhoz, a Magyar Köztársasághoz, annak népéhez hű 
leszek, az Alkotmányt és az alkotmányos jogszabályokat megtartom; az állami és 
szolgálati titkot megőrzöm; megbízatásomhoz híven, pártatlanul, lelkiismeretesen 
járok el, és a legjobb tudásom szerint, minden igyekezetemmel Szécsény város javát 
szolgálom".  

Varga Béla képviselő 
A jobboldal nevében is szeretne gratulálni az alpolgármester asszonynak a választáson 
elért eredményéhez. Ennek kapcsán is látható az, hogy amit megígértek és 
megbeszéltek, tartották magunkat hozzá. Az alpolgármester megválasztásával 
megszűnt az az állapot, mely nem volt jó a városnak sem. Ez a gesztus szólt a 
képviselő-testületnek, a polgármester asszonynak és az alpolgármester asszonynak is. 
Szomorúak egy kicsit amiatt, hogy ezt a gesztust a polgármester asszony nem 
viszonozta, függetlenül attól, hogy az általuk is jelzett személy mind szakmailag, mind 
kvalifikációs képességével, mint megszerzett végzettségével bizonyára hasonlóan 
alkalmas lett volna helyettesíteni a polgármester asszonyt. Szeretné meg jelezni, hogy 
ez gesztusérték a részükről bizalommal bír, s kérik, hogy alpolgármester asszony is 
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konstatálja ezt a tényt. A teljes testület nevében kíván eredményes, jó munkát az 
elkövetkező időben.  

Kolosiné dr. Percze Zsuzsanna alpolgármester 
Megköszöni a képviselő-testület tagjainak a megelőlegezett bizalmat, igyekszik 
eredményesen dolgozni. Kéri, hogy a város érdekében ne a pártoskodás, hanem az 
együttgondolkodás vezérelje munkájuk során a képviselő-testület tagjait. Szakmai 
tudását a lehető legszélesebb körben fogja használni, és kamatoztatni az önkormányzat 
működése érdekében.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel a mai ülés napirendjén szerepel az alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása 
is, kéri a Pénzügyi Bizottság tárgyalja meg a kérdést, és javaslatát terjessze a 
képviselő-testület elé. 
A Pénzügyi Bizottság ülésének idejére szüntet rendel el. 
 

Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
Bár határozatképes volt a Pénzügyi Bizottság, de két külsős tag nem volt jelen, ezért 
úgy döntöttek, hogy elhalasztják a napirend tárgyalását, és javaslatukat az 
alpolgármester tiszteletdíjának megállapítására a decemberi ülésen terjesztik elő. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Ezt figyelembe véve a napirend tárgyalását a decemberi ülésre elnapolja. 
 
 
A képviselő-testület a napirend elnapolását tudomásul vette. 
 
 
2.  Az Önkormányzat és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatának 

módosítása 
      (Rendelettervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

- Műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok választása 
- Oktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottságba kültag megválasztása 

      

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztés szerint kéri a Szervezeti és Működési Szabályzat módosításának 
elfogadását. E szerint a képviselő-testület még egy, a műemlékvédelemmel és 
idegenforgalommal kapcsolatos önkormányzati feladatok ellátásának felügyeletére egy 
fő tanácsnokot választ, továbbá az Oktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 
tagjainak számát 7 főben határozza meg. 
Mivel hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja a rendelettervezet elfogadását. 
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Fentiek után a képviselő-testület 14 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
21/2006.(XI.29.) rendelete 

az Önkormányzat és Szervei Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 8/2003.(IV.08.) rendelet 

módosításáról 
 
A rendelet szövege a jegyzőkönyv melléklete. 

 
 
-  Műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok választása 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnoknak Őze János képviselőt javasolja. 
Kérdezi a képviselő urat, hogy elfogadja-e a jelölést, és kéri-e, hogy titkos szavazás 
legyen a kérdésben. 

Őze János képviselő 
A jelölést elfogadja, és nem kéri titkos szavazás tartását. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A képviselő nyilatkozatát figyelembe véve, ismerteti, és szavazásra bocsátja a 
határozati javaslatot. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 13 igen szavazattal (az érintett képviselő nem 
szavazott) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
206 /2006.(XI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete műemlékvédelmi 
és idegenforgalmi tanácsnoknak Őze János képviselőt megválasztotta. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
-  Oktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottságba kültag megválasztása 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az alakuló ülésen háromszori szavazás után sem sikerült egy kültagot megválasztani 
az Oktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottságba. Az előbb elfogadott SZMSZ 
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módosítás szerint ez a bizottság 7 tagú lesz, ezért a következő javaslatot teszi: 
Hasznosi Márkot és Galcsik Zsoltot javasolja az oktatási bizottságba kültagnak 
megválasztani. Mivel azonban Galcsik Zsolt már megválasztásra került a 
városfejlesztési bizottságba kültagnak, ezért javasolja, hogy helyére Halmosi György 
kerüljön megválasztásra. 
Minden nevezett érintett nyilatkozott, hogy a bizottságba való jelölést a fent 
elmondottak szerint vállalja. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
Szeretne egy javaslattal érni Galcsik Zsolt úrral kapcsolatban. Szeretné, ha erejéhez, és 
képességeihez mérten továbbra is részt tudna venni - mint szakértő - a Műemléki, 
Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság munkájában ő, mint ismert lokálpatrióta. 
Munkaidő problémái miatt azonban kéri, hogy aki tud, segítsen ebben a kérdésben.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A kérésben, ha tud, természetesen segíteni fog. 
 
Személyi ügyben következik döntéshozatal, s mivel a bizottsági tagnak javasolt 
személyek nincsenek jelen, és hozzájáruló nyilatkozatunk nem áll rendelkezésre, hogy 
nyílt szavazást lehessen tartani, ezért a döntést titkos szavazással kell meghozni a 
képviselő-testületnek, melyet a mai ülésen megválasztott szavazatszámláló bizottság 
bonyolít le. 
A titkos szavazás idejére szünetet rendel el. 
 
Szünet után Szenográdi Ferenc képviselő, az Ideiglenes Szavazatszámláló Bizottság 
elnöke ismerteti a titkos szavazásról készült jegyzőkönyvet. 

Szenográdi Ferenc képviselő 
A szavazás rendben lezajlott, a képviselő-testület mind a 14 tagja leadta szavazatát a 
bizottsági tagokra, külön szavazólapon. 
A Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság külső tagjának jelölt 
Halmosi György 14 igen szavazatot kapott. 
Az Oktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport bizottság tagjának jelölt három főre az 
alábbi szavazatok érkeztek: 
Varga Béla képviselő tag 14 igen szavazat 
Galcsik Zsolt külső tag 14 igen szavazat 
Hasznosi Márk 11 igen szavazat, 1 nem szavazat, 2 szavazat érvénytelen volt. 
A bizottság nevében gratulál a megválasztott bizottsági tagoknak. 
 
Fenti szavazás eredményeként a képviselő-testület az alábbi határozatokat hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
207/2006.(XI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 
185/2006.(X.16.) számú határozattal megalakított Műemléki, 
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Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság összetételét az alábbiak 
szerint módosítja:  
Galcsik Zsolt külső tag helyére Halmosi Györgyöt választotta meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
208/2006.(XI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 
186/2006.(X.16.) számú határozattal megalakított Oktatási, 
Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottságba – mivel az SZMSZ 
módosítás szerint a bizottság 7 fővel működik – az alábbi tagokat 
megválasztotta: 
Varga Béla képviselő tag  
Galcsik Zsolt külső tag 
Hasznosi Márk külső tag 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
 
3. Tájékoztató a Szécsény városközpont rehabilitációjának II. üteméről, 

együttműködési megállapodás jóváhagyása 
      (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Köszönti az ülésen megjelent Bajnai Lászlót, a Városfejlesztési zRt. fejlesztési 
igazgatóját. 
Az előterjesztést megtárgyalta együttes ülésén a Pénzügyi Bizottság és a Műemléki, 
Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság. Kéri a két bizottság elnökét, hogy 
ismertessék állásfoglalásukat, javaslatukat. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
A városbizottság már két ülésén is tárgyalta az előterjesztést, először november 14-én, 
majd a két bizottság együttes ülésén november 23-án. A bizottság javaslata, hogy a 
képviselő-testület az együttműködési megállapodást hagyja jóvá.  

Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
A Pénzügyi Bizottság is elfogadásra javasolja az előterjesztett együttműködési 
megállapodást. 
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Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Szót ad Bajnai László úrnak, a Városfejlesztési zRt. fejlesztési igazgatójának. 

Bajnai László fejlesztési igazgató, Városfejlesztési zRt. 
Köszönti a jelenlévőket. Megtiszteltetés és öröm számára, hogy Szécsényben 
dolgozhat. Ez a közös munka 2003-ban kezdődött. Úgy gondolja, hogy a 
városfejlesztés és rehabilitációban nagyon fontos a partnerség a városon belül is, és a 
városon kívül is, hogy ebben a versenyben, mely jelenleg az országban van, fejlesztési 
forrásokhoz lehessen jutni. Az eddigi közös munka során kiváló helyi szakemberekkel 
dolgozhatott együtt, ezért is tették ezt az ajánlatot, mely további eredményeket rejt 
magában a város fejlődése érdekében. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők kérdéseit, véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Varga Béla képviselő 
Kérdése, hogy a tervezési programban szereplő költségkalkulációs mennyire fix, vagy 
lehetőség van még átcsoportosításra a költségfelosztásnál? 

Bajnai László fejlesztési igazgató, Városfejlesztési zRt. 
A fejlesztés előkészítésének folyamatában van egy csomó kötöttség, és jelenleg még 
sok bizonytalansági tényező is van. Tapasztalataik alapján azonban sejtésük van róla, 
hogy ez az az irány, amelyre előre kell menni. Amíg a végleges pályázati kiírások meg 
nem jelennek a helyzetet úgy jellemezhetné, hogy „mozgó célpontra lövünk, és 
ráadásul elég erős köd is van”. Ami fő irányaiban kialakult tartalmilag, az a 
városvezetés, a polgármester asszony irányításával, Őze János városi főépítész és 
Borik Albert –az előző ciklusban a városfejlesztési bizottság elnöke– bevonásával 
készült. A munka során folyamatosan egyeztettek a műemlékvédelmi szakemberekkel 
is. A cél az, hogy olyan projektlistát állítsanak össze, ami egyfajta befejezése lenne a 
folyamatnak – ami megindult és sikeresen befejeződött – a történelmi városmag 
rehabilitációjával kapcsolatban. Már kialakult egy irány, és ennek a logikának 
megfelelően a helyi és a központi szakemberekkel együttműködve töltötték fel ezt az 
elképzelés vonalat konkrét tartalommal. Előzetes fázisban vagyunk, még most 
pontosodnak a költségvetések is, és most fog egy összegzés is készülni. Az, hogy a 
projektcsomagba mi fog kerülni, az nem az ő döntése, ő szakemberként segíti az 
önkormányzatot fejlesztési és pályázati szempontból.  Még sok egyeztetésre sor fog 
kerülni arról, hogy a pályázati anyagban mi szereplejen, a végleges döntést a 
képviselő-testületnek kell majd meghozni. 

Varga Béla képviselő 
Az együttműködési megállapodás tervezet 2. pontjában szerepel, hogy a 
Városfejlesztési zRt. szellemi tulajdonát képezi az akcióterv és megvalósíthatósági 
tanulmány. Kérdése, hogy ez pontosan mit jelent, miért van erre szükség? 
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Bajnai László fejlesztési igazgató, Városfejlesztési zRt. 
Ez a pont nem Szécsény testülete miatt szükséges, hanem az adminisztráció 
szempontjából a szerzői jogok védelme érdekében. 

Varga Béla képviselő 
Tehát a város érdekeit nem korlátozzák? 

Bajnai László fejlesztési igazgató, Városfejlesztési zRt. 
A válasza nem. 

Kolosiné dr. Percze Zsuzsanna alpolgármester 
Kérdése, hogy mikor várható, hogy kiírják a pályázatot? 

Bajnai László fejlesztési igazgató, Városfejlesztési zRt. 
Ezt pontosan még nem lehet tudni, a fontos, hogy a város fel legyen készülve a 
projektre. Az előkészítés folyamatban van, a pályázathoz jogerős építési engedélyek 
kellene, melyek március elejére meglesznek. A regionális operatív programot a 
következő év első felében fogják Brüsszelben egyeztetni. Olyan új információ is van, 
hogy kétlépcsős versenyt fognak bevezetni, melynek során a Magyar Kormány kiír 
egy előminősítési pályázatot, melyre egyszerűbb feltételek mellett, nem olyan szigorú 
előírások szerint kidolgozott projekttel is lehet jelentkezni. Fontos, hogy a mostani 
pályázat előkészítése idejében megindult, véleménye szerint a szécsényi pályázat 
jelenleg 60-70 %-os előkészítettségű. 

Kolosiné dr. Percze Zsuzsanna alpolgármester 
Kérdése, hogy most is 90 %-os támogatás várható? 

Bajnai László fejlesztési igazgató, Városfejlesztési zRt. 
Biztosan még nem tudjuk, de minden jel arra mutat, hogy nem lehet rosszabb, mint az 
előző pályázat volt.  

Dr. Kerényi Csaba képviselő 
Köszöni a tájékoztatás, melynek során új információkat kaptak. Kéri a képviselő-
testületet, hogy fogadja el a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság 
azon határozati javaslatát, hogy a városi főépítész, illetve a polgármester asszony a 
bizottsági üléseken a pályázat aktuális állásáról tájékoztatást adjon. Szécsény város 
ilyen projektet már lebonyolított, szép eredményeket elértünk, de biztos, hogy voltak 
nehézségek és hibák. Próbáljunk meg ezekből tanulni, és próbáljuk meg ezeket a 
hibákat elkerülni. Ezért kéri, hogy a városfejlesztési bizottság minden ülésén kapjon 
tájékoztatást a pályázattal kapcsolatos kérdésekről. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Ennek nincs akadálya. Az előző pályázat előkészítése során, 2003-ban is számos 
ülésen foglalkozott vele a bizottság és a testület. Most is havonta lesz tájékoztatás, 
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főként, hogy még elég képlékeny az egész, számos egyeztető tárgyalás most van 
folyamatban. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
Úgy véli, hogy a bizottság döntés-előkészítő munkáját ez fogja szolgálni. Másrészt 
lehet, hogy képlékeny, és „mozgó célpontra lövünk”, de azért folyamatosan képben 
kell lenni, hogy a képviselő-testület megfelelő mértékben tudják tájékoztatni.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési bizottság folyamatos tájékoztatására 
vonatkozó határozati javaslatot szavazásra bocsátja. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 14 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
209/2006.(XI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete felkéri a 
polgármestert, hogy Szécsény városközpont rehabilitációja II. 
ütemének aktuális munkáiról, a pályázat állásáról folyamatosan 
tájékoztassa a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési 
Bizottságot. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: polgármester 

 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az együttműködési 
megállapodás jóváhagyására vonatkozó határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 14 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
210/2006.(XI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a határozat 
mellékletének megfelelően jóváhagyja a Városfejlesztési ZRt-vel 
(1022 Budapest, Ruszti út 10.), Szécsény városközpont 
rehabilitációjának II. üteme megvalósítása érdekében kötendő 
Együttműködési megállapodást.  
A megállapodás szerint a pályázat beadásáig a komplex projekt-
előkészítési feladatok elvégzésért, a végleges akcióterv és 
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megvalósíthatósági tanulmány, valamint a pályázat kidolgozásáért a 
Városfejlesztési ZRt-t bruttó 14.400.000 Ft illeti meg, ami az áfát 
magában foglalja és 75 %-a sikerdíj.   
A teljes díj 25 %-a, vagyis bruttó 3.600.000 Ft kerül kifizetésre a 
pályázat  beadásakor,  a beadástól számított 30 napon belül 
A teljes díj 75 %-a, vagyis bruttó 10.800.000 Ft akkor kerül 
kifizetésre, amikor a nyertes pályázat alapján megkötésre kerülő 
Támogatási Szerződés szerint az első részszámla az Önkormányzat 
részéről benyújtásra kerül.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az Együttműködési 
megállapodás aláírására.  
 
Határidő: azonnal illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
 
- Bizottsági kültagok eskütétele 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Eskütétel céljából megjelentek az ülésen Halmosi György és Hasznosi Márk 
megválasztott bizottsági kültagok. Kéri, hogy az eskütételhez mindenki álljon fel. 
 
A két bizottsági kültag letette a következő szövegű esküt: 
 
"Én (név) esküszöm, hogy hazámhoz, a Magyar Köztársasághoz, annak népéhez hű 
leszek, az Alkotmányt és az alkotmányos jogszabályokat megtartom; az állami és 
szolgálati titkot megőrzöm; megbízatásomhoz híven, pártatlanul, lelkiismeretesen 
járok el, és a legjobb tudásom szerint, minden igyekezetemmel Szécsény város javát 
szolgálom".  
 
 
4.  Média szerkesztőbizottság létrehozása 
     Előterjesztő: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Ehhez a napirendhez nem készült írásos előterjesztés, szóban terjeszti elő javaslatát. 
A korábbi gyakorlatnak megfelelően szeretnénk, hogy a képviselő-testület munkájáról 
a televízión keresztül a város lakói tájékoztatást kapjanak. Korábban is működött a 
szerkesztőbizottság, mely a városi tévé műsorának összeállításáról döntött. Most 
javasolja egy új, olyan háromtagú szerkesztőbizottság létrehozását, akik a 
politikamentes tájékoztatást meg fogják valósítani. 
Tagnak javasolja, Smelkó Istvánt, Virág Pétert és Kormány Zsoltnét. 
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Úgy véli a javasolt személyek alkalmasak arra, hogy fel tudják mérni, hogy mik azok a 
fontosabb események a város életében, melyek a lakosok elé kerüljenek. A 
szerkesztőbizottság ügyrendjét saját maga állapítja meg. 
Kéri a képviselő-testületet, hogy támogassák fenti javaslatát. 
Megkérdezni, hogy van-e valakinek más javaslata. 
 
Mivel más javaslat nem volt, a polgármester egyenként szavazásra bocsátotta a 
szerkesztőbizottságba javasolt személyeket, akik valamennyien 14 szavazatot kaptak.  
 
Fentiek után a képviselő-testület 14 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
211/2006.(XI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a városi televízió 
működésének felügyeletére az alábbi összetételű média 
szerkesztőbizottságot választja meg: 
Kormány Zsoltné Szécsény, Rimóci út 34. 
Smelkó István Szécsény, Jókai út 3. 
Virág Péter Szécsény, Dugonics út 1/B. 
A szerkesztőbizottság ügyrendjét saját maga állapítja meg. 
 
Határidő: azonnal  
Felelős: Polgármester 

 
 
5.  Rendeletalkotás a képviselők tiszteletdíjáról és természetbeni juttatásáról 
     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
     Előterjesztő: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az írásos előterjesztést a meghívóval kiküldtük, valamint ülés előtt kiosztásra került 
írásban a Pénzügyi Bizottság javaslata is. 
Kéri a Pénzügyi Bizottság elnökét, ismertesse a bizottság javaslatát. 

Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
A Pénzügyi Bizottság legutóbbi ülésén tárgyalta a tiszteletdíjról szóló önkormányzati 
rendeltet. A bizottság az alapdíjat ugyanúgy javasolja megállapítani, mint ahogyan 
2002 őszén elindult, tehát az alapdíj a mindenkori köztisztviselői illetményalap 
egyszeres szorzóval, ami jelenleg 36.800 Ft. A bizottsági külső tagok ennek felét 
kapnák, ami 16.560 Ft, a bizottsági elnökök és tanácsnokok pedig az alapdíj 50 %-kal 
emelt összegét 55.200 Ft-ot.  
A PB módosítást javasolt az írásos rendelet-tervezethez, amely kiosztásra került az 
ülés elején. 
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Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők kérdését, véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Varga Béla képviselő 
Egy bejelentést szeretne tennie. A korábbi hagyományokhoz híven – mint korábbi 
képviselői idejében is tette – lemond tiszteletdíjáról, és felajánlja a szécsényi civil 
szervezetek javára. Kéri ennek tudomásulvételét. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Köszöni képviselő úrnak a felajánlást, a civil szervezetek nevében. Ismerteti, és 
szavazásra bocsátja a képviselői tiszteletdíj lemondásáról szóló határozati javaslat 
elfogadását. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 14 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
212/2006.(XI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete tudomásul veszi, 
hogy Varga Béla képviselő – a szécsényi civil szervezetek támogatása 
céljából – lemond az önkormányzati rendeletben megállapított 
tiszteletdíjáról a képviselői keret javára. A támogatások odaítéléséről 
Varga Béla képviselő javaslatára esetenként dönt a képviselő-testület. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester  

 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásara bocsátja a Pénzügyi Bizottság 
javaslatával kiegészített rendelet-tervezet elfogadását. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 14 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi rendeltet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
22/2006.(XI.29.) rendelete 

a képviselők, bizottság tagok, bizottsági elnökök, 
tanácsnokok tiszteletdíjáról és természetbeni juttatásáról 

 
 

Rendelet szövege a jegyzőkönyv melléklete. 
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6.  Rendeletalkotás helyi természeti emlék védetté nyilvánításáról 
    (Rendelet-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
     Előterjesztő: Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Bizonyára mindenki egyetért azzal, hogy a gyönyörű hársfa, mely a könyvtár udvarán 
áll, helyi védettséget kapjon. Kéri a képviselő-testületet a tervezet megtárgyalására, és 
elfogadására. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztést megtárgyalta a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési 
Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse állásfoglalásukat, javaslatukat. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
A bizottsági támogatta a hársfa védettség alá helyezését, és a rendelet-tervezet 
elfogadását javasolja a képviselő-testületnek. Az írásos előterjesztés már tartalmazza a 
bizottság által tett módosító javaslatokat is. 

Antal Ferenc képviselő 
Kérdése, indokolja valami, hogy most helyezzük védettség alá ezt a fát? 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Erre lakossági kezdeményezés hívta fel figyelmünket, és a rendelet alapján lehetőség 
van szankcionálásra az esetleges rongálások esetén. 

Vizi Zoltán képviselő 
A tervezetben a fa latin neve három tagba van írva, mely helyesen úgy van, hogy az 
utolsó két tag egybeírandó. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Köszöni az észrevételt, a javítást el fogjuk végezni.  
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, a városfejlesztési bizottság javaslatát is 
figyelembe véve, szavazásra bocsátja a rendelet-tervezet elfogadását. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 14 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi rendeltet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
23/2006.(XI.29.) rendelete 

helyi természeti emlék védetté nyilvánításáról 
 

 
Rendelet szövege a jegyzőkönyv melléklete. 
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7.   Menetrend szerinti helyi járat üzemeltetésére érkezett ajánlatok elbírálása 
       

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az Ötv. 12. § (4) b) pontja alapján a képviselő-testület zárt ülést rendelhet el a 
vagyonával való rendelkezés és az általa kiírt pályázat tárgyalásakor, ha a nyilvános 
tárgyalás üzleti érdeket sértene. Indítványozza, hogy a menetrendszerinti helyi járat 
üzemeltetésére érkezett ajánlatok elbírálására zárt ülést rendeljen el a képviselő-
testület. 
Szavazásra bocsátja a kérdést. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 14 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
213/2006.(XI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Ötv. 12. § (4) 
b) pontja alapján a zárt ülést rendel el a menetrendszerinti helyi járat 
üzemeltetésére érkezett ajánlatok elbírálására. 
 
Határidő: azonnal  
Felelős: Polgármester 

 
 
A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készült. 
 
A zárt ülés után a képviselő-testület nyílt ülés keretében folytatta munkáját. 
 
 
8.  2007. évi belsőellenőrzési terv jóváhagyása 
    (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
     Előterjesztő: Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Az államháztartásról szóló törvény, az önkormányzatok működéséről szóló törvény és 
a 193/2006.(XI.26.) Kormányrendelet értelmében minden évben, november hónapban 
a képviselő-testületnek el kell fogadni a következő évi belsőellenőrzésről szóló 
ütemtervet.  
Az írásos előterjesztésben is tájékoztatást adott arról, hogy a belsőellenőrzési feladatok 
végzése már második éve a többcélú kistérségi társulás keretében zajlik. Az 
ellenőrzéseket 2 fő független belső ellenőr végzi. A 2006. évben elvégzett ellenőrzések 
megállapításairól a képviselő-testület áprilisban fog írásos tájékoztatást kapni. 
Kéri a képviselő-testületet az előterjesztés megtárgyalására, és a határozati javaslat 
elfogadására. 
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Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők kérdéseit, véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Egyik kérdése, hogy van-e az önkormányzatnak kockázatelemezési szabályzata. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Válasza, igen van. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Az államháztartás működési rendjéről szóló 217/1998.(XII.30.) Kormányrendelet 
145/C. § szerint a költségvetési szerv vezetője köteles a kockázati tényezők 
figyelembevételével kockázatelemzést végezni, és kockázatkezelési rendszert 
működtetni. A kockázatelemzés során fel kell mérni és meg kell állapítani a 
költségvetési szerv tevékenységében, gazdálkodásában rejlő kockázatokat. A 
kockázatkezelés rendjének kialakítása során meg kell határozni azon intézkedéseket és 
megtételük módját, melyek csökkentik, illetve megszüntetik a kockázatokat.  
Kérdése, hogy az önkormányzatnak van-e ilyen kockázatelemzése. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
A válasza igen, az önkormányzatnak egy keretszabályzata van. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
A kérdése arra vonatkozott, hogy a jogszabály szerinti kockázatelemzés van-e? 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Igen, van. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Ha van, kérdezi, hogy ez a kockázatelemzés mennyire szinkronizál a belső 
ellenőrzéssel. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Annyiban szinkronizál a belsőellenőrzéssel, hogy a hivatal folyamatainak 
ellenőrzésénél, az egyes munkaköri leírásoknál meg kell határozni, ki ellenőriz kit, s 
ezzel harmonizál.  

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Még egyszer idézi a törvényt: „A kockázatelemzés során fel kell mérni és meg kell 
állapítani a költségvetési szerv tevékenységében, gazdálkodásában rejlő kockázatokat. 
A kockázatkezelés rendjének kialakítása során meg kell határozni azon intézkedéseket 
és megtételük módját, melyek csökkentik, illetve megszüntetik a kockázatokat.” Tehát 
az érdekli, hogy készült-e ilyen?  
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Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Részletes nem, mint mondta keretszabályozás készült. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Azért kérdezi, mert a törvény ezt előírja. Akkor hogyan állítunk össze egy ilyen 
belsőellenőrzési szabályzatot, ha azt sem tudjuk, hogy milyen kockázatok vannak?! 
Hogyan harmonizál akkor?  

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Van egy belsőellenőrzési szabályzatunk, és van egy belsőellenőrzési kézikönyvünk, s 
ez tartalmazza a kockázatelemzést. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
A jogszabály előírja, hogy ezt a kockázatelemzést el kell végezni, és ehhez kell 
igazítani az összes többit. Tehát nem érti, hogyan van összeállítva egy ilyen belső 
ellenőrzési terv, ha nincs kockázatelemezés?! Nem érti a dolgot. Ezért a kérdése még 
mindig ugyanaz: Készült ilyen kockázatelemzés, mely felméri a gazdálkodásban és 
tevékenységben rejlő kockázatot? 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kérése a képviselő úrhoz, hogy ismerkedjen meg ezzel a belsőellenőrzési 
szabályzattal, és ha nem tartja megfelelőnek, akkor javaslatot kérünk, hogyan lehetne a 
feladatot hatékonyabban végezni.  

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
A szóban lévő szabályzat itt van az ülésteremben, szívesen felolvassa a képviselő-
testületnek. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Nem kéri most ennek ismertetését. Amire gondol, az a gazdálkodásban rejlő kockázat, 
ez egy átfogó kérdés, ezek a kockázatok sokkal szélesebb körűek lehetnek, és 
szélesebb körűek is. Hiszen a Pénzügyi Bizottsági ülésen az elnök úr is mondta, hogy 
milyen problémák vannak a gazdálkodásunkban. Ennek a kockázatelemzésnek 
megfelelően egy szélesebb kört gondolt a jogszabály alapján az önkormányzat 
belsőellenőrzése tekintetében, és nem elsősorban a Krúdy Gyula városi könyvtárban,  
húha ott aztán nagy komoly gazdálkodás folyik, mondja ezt az önkormányzathoz 
képest, és ki van emelve egy szeletke. Az a meggyőződése, hogy ez a szeletke ez 
véletlenül sem mutatja a kockázati tényezőknek azt a széles és nagyon komoly 
csoportját, amely lehet és van. 

Antal Ferenc képviselő 
Úgy véli, hogy az önkormányzat működése vonatkozásában kockázatot rejt mindaz, 
amit működtet, minden intézmény. 
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Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Nagyon sajnálja, hogy az ellenőrzési tervnek csak a táblázati részét küldte ki a 
képviselőknek és a másik részét nem, ebben a részben vannak felsorolva a kockázati 
tényezők. Ezért szeretné most felolvasás útján ismertetni.  

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Ezért vetődik fel teljesen joggal a kérdés, mert elvárható a képviselőktől, hogy amit 
kiküldenek nézzék át, mert csak abból tudnak dolgozni, amit megkapnak. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Felolvasás útján ismertetni kezdi a szóban lévő dokumentációt, mely tartalmazza a 
kockázati tényezőket.  

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Nem kéri a további felolvasást, ha csak az ő kedvéért ismerteti a jegyzőasszony. Még 
egyszer mondja, hogy ő az önkormányzat belső rendszerének működésében rejlő 
kockázatokat látja fajsúlyosabbnak. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az önkormányzat működése az intézményeken keresztül valósul meg. Érti, hogy a 
képviselő úr mire gondol, de ez azt jelenti, hogy évekre vissza kell menni, és meg kell 
vizsgálni évekre visszamenőleg, hogy a költségvetés miért ezt a finanszírozási 
lehetőséget adta a városunknak. És erre a belső ellenőrzésnek nincs ráhatása. A belső 
ellenőrzés az intézményeken keresztül tudja a gazdálkodással kapcsolatos dolgokat 
ellenőrizni. De ha van a képviselő úrnak javaslata, elő lehet azt terjeszteni év közben 
is. Ezek az intézmények azért fontosak, mert tudott, hogy a Krúdy Gyula művelődési 
központ és könyvtár nagyon sokba kerül. Van egy bevételi oldal, amivel kapcsolatban 
a megyei közgyűlésnek is az lesz majd a kérése – amiről képviselő úrral már beszéltek 
is –, hogy ne 40 %-ot adjon át a működésbe, és nekünk ki kell mutatni, hogy ez a 40 % 
mitől 40 %. Nagyon helyes, nézzék meg az intézményi gazdálkodás körében, és akkor 
nyugodtan lehet feltenni évközben, hogy ezt vagy azt még vizsgálják meg a 
belsőellenőrök. A többcélú kistérségi társulás ezért alkalmazza a két fő belsőellenőrt. 
Az a kérése, hogy a képviselő-testület ezt a kerettervet fogadja el, és ha van konkrét 
javaslat, ne általában, azt tegye meg. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Véleménye szerint az előterjesztés, amit a képviselők megkaptak, az ebből a 
szempontból hiányos. Nem az a problémája, hogy benne vannak az intézmények. 
Azért kérdezte, hogy egyrészt van-e ilyen szabályzatunk, másrészt van-e 
kockázatelemzésünk, amely kiterjed teljes mértékben a belső működésre is. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mint mondta, a képviselők tehetnek konkrét javaslatot további ellenőrzésekre. Mivel 
azonban a két fő belső ellenőr 13 településen végzi feladatát, szükséges, hogy a 
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többcélú társulás keretében feladatukat ütemezetten elkezdhessék a következő évben 
is, ezért kéri, hogy a testület az előterjesztett belső ellenőrzési munkatervet fogadja el.  
Képviselő úrhoz kérése, hogy egyeztessen a jegyző asszonnyal, hogy konkrétan 
milyen problémára gondolt, és tegyen az ellenőrzésre vonatozóan javaslatot. 
 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett az előterjesztés szerint szavazásra bocsátja a 
belsőellenőrzési terv elfogadását. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 14 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
215/2006.(XI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Önkormányzat 
2007. évi belső ellenőrzési munkatervét a melléklet szerint elfogadja. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
10.  Vagyonügyek 
a./  Polgári bál megrendezéséhez helyiség bérbevételre irányuló kérelem 

Pifka Vince mb.aljegyző 

Felolvasás útján ismerteti a Polgári- keresztény bál szervezőjének, Kormány 
Zsoltnénak a kérelmet, melyben az általános iskola auláját kéri bérbe adni a 
rendezvény céljára. Tájékoztatást ad arról, hogy a Polgári- keresztény bár rendezője 
már elmúlt évben is kérelmezte az aula bérbeadását a bál céljára, és akkor a képviselő-
testület 100.000 Ft-os bérleti díjat állapított meg a helyiség használatáért, mely 
tartalmazta a rezsi díjat is. A rendezvény megtartásához szükséges hatósági 
engedélyek beszerzése, mint minden esetben, most is a bérbevevő feladata.  

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Több alkalommal is bérbe volt adva az aula, tehát ez egy gyakorlat, és nemcsak a 
polgári bál céljára adták bérbe? 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Volt már bérbe adva szilveszteri bál céljára is ugyanilyen feltételekkel az iskola aulája. 
Minden esetben szerződést kötünk a helyiség használatára, és kikötjük, hogy a 
rendezvény megtartásához szükséges hatósági engedélyek beszerzése a bérbevevők 
feladata, ezért mi felelősséget nem vállalunk. A rendezvény után a helyiség 
kitakarításáról, rendeltetésének megfelelő, eredeti állapotának visszaállításáról is a 
bérbevevők kötelesek gondoskodni, valamint az okozott kárért felelősséggel tartoznak.  
Javasolja, hogy az elmúlt évihez hasonló feltételekkel engedélyezze a testület a 
helyiség bérbevételét kérelmezőnek. 
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Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Kérdése, hogy a bevétel kié lesz. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az intézmény egyéb bevétele lesz. 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett ismerteti, és szavazásra bocsátja a határozati 
javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 14 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
216/2006.(XI.28.) számú határozata: 

 
Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testülete bruttó 100.000 Ft- 
ért, egy alkalomra, a 2007. január 27-i rendezvény megtartására bérbe 
adja a Polgári- Keresztény Bál szervezőjének,  Kormány Zsoltné 
Szécsény, Rimóci út 34. szám alatti lakos részére, a szécsényi II. 
Rákóczi Ferenc Általános Iskola auláját.  
A bérleti díjat legkésőbb 2007. január 31-ig kell befizetni a 
Polgármesteri Hivatal pénztárába. 
A bérleti díj összege tartalmazza a helyiséghez kapcsolódó közüzemi 
szolgáltatások (áram, fűtés, víz) költségeit is.  
A rendezvény megtartásához szükséges hatósági engedélyek 
beszerzése a bérbevevők feladata.  
A rendezvény után a helyiség kitakarításáról, rendeltetésének 
megfelelő, eredeti állapotának visszaállításáról a bérbevevők kötelesek 
gondoskodni. 
 
Utasítja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a határozatnak megfelelően 
kössön szerződést a bérbevevővel, gondoskodjon a bérleti díj 
beszedéséről. 

 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester  

 
 
b./ Szentiványi Gábor (Benczúrfalva ) helyiség bérbevételére irányuló kérelme  

Pifka Vince mb.aljegyző 

Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy a Benczúrfalván lévő „volt tűzoltószertárt” az 
előző ciklus képviselő-testületet döntött, hogy kérelemre bérbe adja, hogy ott a bérlő 
mini élelmiszerboltot alakítson ki. Mivel azon az ÁNTSZ előírásainak teljesítése több 
millió forintos beruházást igényelt volna, ezért a kérelmező letett szándékáról, nem 
kötött bérleti szerződést, így a helyiség jelenleg üresen áll. Szentiványi Gábor kérelmet 
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nyújtott be, hogy ezt a 13 m2-es helyiséget gépkocsi-tároló céljára szeretné bérbe 
venni. Ennek a helyiségnek a korábbi testületi döntéssel megállapított bérleti díja 
5.540 Ft/hó. Kéri a képviselő-testület döntését a helyiség bérbeadással kapcsolatban. 

Daróczi Tiborné képviselő 
Tudomása van róla, hogy kérelmezőnek az önkormányzat felé egyéb tartozásai 
vannak, ezért nem biztos, hogy a bérleti díjat fizetni fogja. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Javasolja a helyiség bérbeadását azzal a feltétellel, hogyha egy hónapot is késik a 
bérleti díjjal a bérlő, akkor meg kell szüntetni a bérbeadást. 

Antal Ferenc képviselő 
Az biztos, hogy ezt a helyiséget boltként nem fogják hasznosítani, mivel sokba kerülne 
a kialakítása. Ezért javasolja, hogy a kérelmezőnek gépkocsi tárolás céljára adja bérbe 
a testület. 

Vizi Zoltán képviselő 
Javasolja, hogy csak erről az évről döntsön most a testület, és kösse ki, hogy a bérleti 
díjat előre kell megfizetni. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az elhangzott javaslatokat is figyelembe véve ismerteti, és szavazásra bocsátja a 
helyiség bérbeadására vonatkozó határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 14 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
217/2006.(XI.28.) számú határozata: 

 
Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2006. december 
01-től határozatlan időre bérbe adja, a Szécsény (Benczúrfalva), Fő út 
34. szám alatt lévő, 13 m2-es, önkormányzati tulajdonú helyiséget 
(volt tűzoltó szertárt) gépkocsi tárolás céljára  Szentiványi Gábor 
Szécsény, Fő út 23. szám alatti lakos részére. 
A helyiség bérleti díja a 2006. évben 5.541 Ft /hó, mely összeget előre 
kell befizetni legkésőbb 2006. december 5-éig.  
 
A fenti összeg az áramfogyasztás díját nem tartalmazza. 
A 2007. január 1-től esedékes bérleti díj összegét a képviselő-testület 
a soron következő (december havi) ülésén fogja meghatározni. 

 
Utasítja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a határozatnak megfelelően 
kössön helyiségbérleti szerződést Szentiványi Gáborral, a 



 28 

7/1994.(III.29.) számú önkormányzati rendelet előírásainak betartása 
mellett. 
 

Határidő: azonnal, illetve szöveg szerint 
Felelős: Polgármester  

 
 
c./ Baranyi László (Pösténypuszta) teremhasználat engedélyezésére irányuló 

kérelme 

Pifka Vince mb.aljegyző 

Felolvasás útján ismerteti a képviselő-testülettel Baranyi László kérelmét, aki a 
pösténypusztai kultúrház nagytermét kéri bérbe adni 2006. december 31-ére, családi 
rendezvény megtartására. Tehát nem bevételes rendezvényt akarnak tartani. 
Ebben a helyiség fatüzelésű kályha van, bérlet esetén a rezsit az áramfogyasztás 
jelenti. Kéri a képviselő-testület döntését a kérelemmel kapcsolatban. 

Őze János képviselő 
Kérdése, hogy erre a helyiségre van megszabott tarifa? Minden bérletért fizetni 
szoktak, akkor is, ha nem szednek bevételt a rendezvényen. 

Daróczi Tiborné képviselő 
Emlékszik, hogy máskor, hasonló esetben ötezer forint bérleti díjat kért a testület. 

Őze János képviselő 
Egyetért, hogy az 5 E Ft bérleti díj meghatározással, és ki kell fizetniük az áramdíjat 
is. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az elhangzott képviselői javaslatokat figyelembe véve ismerteti, és szavazásra 
bocsátja a határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 12 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
218/2007.(XI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete engedélyezi, 
hogy Baranyi László, Szécsény, Kassai út 30. szám alatti  lakos 2006. 
december 31-én családi rendezvény megtartása céljából igénybe vegye 
a művelődi ház nagytermét Pösténypusztán. A terem használati díja 
5.000 Ft, azaz Ötezer forint, és ezen felül a villanyórákon leolvasott 
tényleges fogyasztásnak megfelelő áramdíjat is kötelez megfizetni 
Baranyi László. 
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Utasítja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a határozatnak megfelelően 
gondoskodjon a teremhasználati, illetve áramdíj beszedéséről. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: jegyző 

 
10./ Egyebek 
 
a./ Városfejlesztési bizottság indítványa  záróelem elhelyezésére a Zsidótemetőben 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
A Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság november 14-i ülésén 
döntött arról, hogy a következő javaslatot terjeszti a képviselő-testület elé: 
Szécsény város régi zsinagógájából megmaradt egy záróelem, mely jelenleg a 
Mártírok út egyik családi házának a kertjében található. A Hitközségtől megkeresés 
érkezett, hogy ezt méltó helyre helyezzük el. A Szécsényből elhurcolt zsidók emléke 
előtti tisztelgésként szép gesztus lenne a 2007. évi Holocaust napra elhelyezni a 
Zsidótemetőben egy posztamensen ezt a zárókövet.  
A bizottság döntése szerint arra kéri a képviselő-testületet, hogy hozzon határozatot 
arra, hogy a város ezt a záróelemet elhelyezi a Zsidótemetőben. 

Őze János képviselő 
A hitközösséget erről a tervről mindenképpen értesíteni kell. Javasolja, hogy ortodox 
kutatóval járják végig a temetőt, és úgy jelöljék ki a helyét. Nem mindegy hová lesz 
elhelyezve, mivel már van egy emlékoszlop a temetőben. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Javasolja a bizottság indítványának megvalósítását, mert ez is méltó emlék lehet az 
elhurcoltaknak és hozzátartozóiknak. Az emlékművet természetesen meg kell 
terveztetni a Hitközség bevonásával. 
A bizottság indítványa szerint ismerteti, és szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 14 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
219/2006.(XI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a szécsényi Zsinagógából megmarad „záróelem” 
Zsidótemetőben történő elhelyezéséről folytasson egyeztetést a Zsidó 
Hitközség képviselőjével.  
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 
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b./  Szécsény Műemlékeiért és Idegenforgalmáért Alapítvány kérelme 2 fő 
foglalkoztatásának támogatására 

      (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A Szécsény Műemlékeiért és Idegenforgalmáért Alapítvány kérte 2 fő 
foglalkoztatásának támogatását a Kubinyi Ferenc Múzeumban 2006. december 2-től 
2007 március 31-ig. A 2 fő foglalkoztatásához a Munkaügyi Központ is hozzájárul 
ezen időszakra. Az önkormányzati támogatás összeg a teljes időszak alatt 220.104 Ft 
lenne. Ezzel tudjuk biztosítani, hogy a múzeum hétvégén is nyitva legyen. 
Tájékoztatást ad arról, hogy a képviselő-testület ezzel a foglalkoztatási formával már 
hosszabb idő óta biztosítja, hogy a múzeum vasárnap is látogatható legyen. 
Megkéri Varga Béla képviselő urat, aki a megyei közgyűlés alelnöke, hogy segítsen 
elérni a múzeum fenntartójánál, Nógrád Megye Közgyűlésénél, hogy ilyen 
megoldással a fenntartó biztosítsa a múzeum hétvégi nyitva tartását. 
Kéri a képviselők támogatását a kérelem teljesítéséhez. 

Pintér Sándor képviselő 
Kérdezi, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta-e a kérelmet? Személy szerint támogatja 
a két fő foglalkoztatásához az önkormányzati támogatást. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A kérelem a mai napon érkezett, így a bizottság nem tudta megtárgyalni. A döntést 
azonban nem lehet halogatni, mert a Munkaügyi Központhoz be kell nyújtani a 
kérelmet, ehhez azonban szükséges az önrész biztosításáról szóló testületi döntés. 

Vizi Zoltán képviselő 
Jó lenne, ha máskor kellő időben adnák be a kérelmet.  

Varga Béla képviselő 
Az idei évi megyei költségvetésben már nincs lehetőség ilyen támogatásra, mert ki 
lettek merítve a lehetőségek. Felajánlja segítségét abban, hogy a múzeum hétvégi 
nyitva tartását lehetőség szerint a fenntartó biztosítsa a következő évben. Ez ügyben 
meg fogja keresni a Megyei Múzeumi Szervezet igazgatóját is.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Tájékoztatást ad arról, hogy előkészítés alatt van a megyei múzeumi szervezettel egy 
együttműködési megállapodás „múzeumi történelmi óra” megtartására. 
Kezdeményeztük, és tárgyalások folynak az egységes jegyrendszer bevezetéséről is, 
mely érintené a múzeumot, a Tűztornyot, esetleg a kolostort is. Ehhez természetesen a 
többi partner együttműködési készséges is szükséges. 
Fontos a városnak, hogy a múzeum hétvégi nyitva tartása biztosított legyen, ezért 
javasolja a két fő foglakoztatásának támogatását. 
Ismerteti, és szavazásra bocsátja az erre vonatkozó határozati javaslatot. 
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A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 14 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
220/2006.(XI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete, a szécsényi 
Kubinyi Ferenc Múzeum hétvégi nyitva tartásának biztosítása 
érdekében, 2 fő - 2006. december 2-től 2007. március 31-ig történő - 
foglalkoztatásához összesen 220.104. Ft támogatást biztosít a 
Szécsény Műemlékeiért és Idegenforgalmáért Alapítvány részére, a 
2007. évi költségvetési keret terhére.  
 

Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 

 
c./ Törekvés Klub Amatőr Sportegyesület támogatási kérelme 
      (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

Kissné Szita Mária Pénzügyi és Intézményirányítási Osztály vezetője  
Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy a szécsényi Törekvés Klub Amatőr 
Sportegyesület támogatási kérelmet nyújtott be, melyben a bajnokság őszi idényének 
működési kiadásaikhoz kérnek támogatást. Az egyesület az első félévi működéséhez 
már kapott 73.424 Ft támogatást az önkormányzattól. 

Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
A Pénzügyi Bizottság is megtárgyalta a kérelmet, és javasolják, hogy a sportcélú 
támogatásokra elkülönített éves keret maradványát, 20.846 Ft-ot ítéljen meg  
támogatásként a testület, mivel ennyi a lehetőség. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kérdése, hogy ez az egyesület a NCA pályázaton részt vett-e?  

Kissné Szita Mária Pénzügyi és Intézményirányítási Osztály vezetője  
Nem nézett utána, hogy beadták-e pályázatukat. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az NCA keretében lehetőség van pályázat útján a működési kiadásokhoz támogatását 
nyerni. A pályázatok megírásához a kistérségi központban dolgozó menedzserek 
mindenkinek segítséget nyújtanak, aki hozzájuk fordul.  
Fontos, hogy ezt a lehetőséget minden civil szervezet kihasználja, erre fel kell hívni 
figyelmüket, kezdeményezni kell, és ha szükséges, segítséget kell nyújtani hozzá. Jó 
lenne továbbá a jövőre nézve, egységes szempontokat kialakítani a támogatások 
odaítélése tekintetében.  



 32 

Dr. Kerényi Csaba képviselő 
Arra is fel kellene hívni a pályázók figyelmét hívni, hogy próbálják meg ezeket a 
kérelmeket tavaszra csoportosítani, amikor még nincs kimerülve a keret.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Arra kell szorgalmazni az egyesületeket, hogy használják ki az NCA pályázati 
lehetőségét, mert ezzel csökkenthető lenne az önkormányzat terhe. 

Kissné Szita Mária Pénzügyi és Intézményirányítási Osztály vezetője  
Az önkormányzati támogatások odaítéléséhez megpróbálnak egységes szempontokat 
kidolgozni, az egyik feltétel lehet, hogy benyújtották-e az NCA pályázatot. 
Elképzelhető egységes kérelem nyomtatvány alkalmazása is. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel más javaslat nem hangzott el, a Pénzügyi Bizottság javaslata szerint ismerteti, és 
bocsátja szavazásra a határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 14 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
221/2006.(XI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2006. évi 
költségvetési keretben biztosított előirányzat terhére az alábbi 
önkormányzati támogatást adja: 
Támogatást kérő A kért támogatás célja Összeg   /    Ft 

Törekvés Klub Amatőr 
Sportegyesület Szécsény Működés 20.846 

 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a támogatás 
kifizetésére, felhasználására és elszámolására vonatkozó támogatási 
szerződést aláírja.   
 
Határidő: értesítésre: azonnal 

támogatási összegek kifizetésére: rendelkező rész szerint 
Felelős: Polgármester 

 
 
d./  Közmeghallgatás időpontjának kitűzése 
      (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Az Ötv. 13. §-a, valamint az Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatának 
38. § (1) bekezdése alapján a képviselő-testület évente szükség szerint – de legalább 
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egy alkalommal – közmeghallgatással egybekötött ülést tart, amelyen az 
állampolgárok és a helyben érdekelt szervezetek képviselői közérdekű kérdést és 
javaslatot tehetnek. 
Az előterjesztés szerint kéri a képviselő-testületet a határozati javaslat elfogadására. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 14 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
222/2006.(XI.28.) számú határozata: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2006. december 
19-n tartja közmeghallgatással egybekötött ülését. A közmeghallgatás 
14 órakor kezdődik. 
Az ülés helye: Szécsény Városháza nagyterme. 

 

Utasítja a Polgármesteri Hivatal Titkársági és Szervezési Osztályát, 
hogy a közmeghallgatás időpontjáról a lakosságot, a helyben szokásos 
módon, tájékoztassa. 

 

Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Jegyző 

 
e./ Képviselői kérdések, bejelentések 

Dr. Kerényi Csaba képviselő 
Az interneten talált egy pályázati felhívást, melynek célja Szécsényben már részben 
megvalósulásra került, de úgy érzi, hogy ez egy újabb esély és újabb lehetőség. 
A Szociális és Munkaügyi Minisztérium megbízásából a Fogyatékosok Esélye 
Közalapítvány pályázatot hirdetett önkormányzati felelősségi körbe tartozó, 
közszolgáltatást nyújtó intézmények akadálymentesítésére. Az elnyerhető támogatás 
vissza nem térítendő, mely önkormányzatunk helyzetét tekintve igen kellemes lehet. 
Úgy véli az önerő nem nagy, ezért érdemes lenne pályázni. 2007. január 4-ig kell a 
pályázatot benyújtani, ezért megkéri az önkormányzatot, ha a lehetőség adott, éljünk 
vele. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A pályázati felhívást át fogjuk tanulmányozni, és a pályázat előkészítését a műszaki 
osztály meg fogja kezdeni. 

Pintér Sándor képviselő 
Javasolja, hogy a pályázatra vonatkozó elképzelést előzetesen tárgyalja a meg a 
bizottság, utána kerüljön a testület elé. 
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Dr. Havasi Zoltán képviselő 
A költségvetési kérdések tárgyalásánál azt tapasztalta, hogy a képviselők nem 
rendelkeznek elégséges információval a helyzet állásáról. A gazdasági minisztérium 
honlapján talált egy táblázatot, melynek mintájára kéri, hogy a pénzügyi osztály havi 
rendszerességgel adjon tájékoztatást, hogy hogyan is állunk. Ez a táblázat a 
legfontosabb költségvetési adatokat tartalmazza.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri, hogy képviselő úr az említett táblázatot adja oda a pénzügyi osztályvezetőnek. 
Arra kéri azonban a képviselőket, hogy ne várják el, hogy minden hónapban 
zárszámadást tartsunk, mert erre nincs lehetőség. Most kezdte el a hivatal az integrált 
önkormányzati pénzügyi információs rendszer alkalmazását, amely vezetői 
információt fog szolgáltatni. 

Kissné Szita Mária Pénzügyi és Intézményirányítási Osztály vezetője  
Az új rendszer adatokkal történő feltöltése már megkezdődött, minden szerződést fel 
fognak vinni. Az önkormányzatnak évente legalább négy alkalommal kötelező 
módosítani a költségvetését, az állami hatáskörbe tartozó támogatásokat figyelembe 
véve. Az új pénzügyi rendszer december hónapra „fél éles” állapotban lesz, mivel 
minden 2006. évi adat visszamenőleges felvitelére nincs lehetőség. De a szerződések, 
az élő kötelezettségek feltöltésre kerülnek a rendszerbe. Azt kéri a képviselőktől, hogy 
a havi rendszerességű adatszolgáltatást - tekintettel az előbb elmondottakra és arra, 
hogy most a költségvetés készítésére sok időt kell fordítani - a következő év második 
negyedévétől vezessék be.  
A jelenleg használt pénzügyi program a Magyar Államkincstár körében forgalmazott 
program, melyből a negyedévet követő 20. napig kell adatszolgáltatást teljesítenünk. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Akkor azt kéri, hogy most olyan adatokat adjon meg a pénzügyi osztályvezető, amit a 
rendszer szolgáltatni tud. 
 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
A városfejlesztési bizottság ülésén elhangzott, hogy a Tugárban sokszor összegyűlik a 
füst. Kérdezi, hogy van-e a városnak tűzgyújtási rendelete, illetve az avar és kerti 
hulladék elégetését milyen módon szabályozza a város? 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Ezeket a kérdéseket a törvény szabályozza. Helyi szabályozásra is lehetőség van 
rendelet alkotni, ennek tervezetét a bizottság elé fogjuk terjeszteni előzetes 
megtárgyalásra.   

Varga Béla képviselő 
Kapott egy levelet Márton Valériától és Barinyák Károlytól, melyben a temetőben lévő 
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áldatlan állapotokról, és sírgyalázásról írnak. Kérdése, hogy a hivatalnak erről van-e 
tudomása?A levélírók szeretnék továbbá, ha a ravatalozóra előtető készülne.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Ez a levél a hivatalba nem érkezett meg, ezért kéri képviselő urat, hogy adja át a 
műszaki osztály ügyintézőjének, hogy az abban foglaltakat ki lehessen vizsgálni. 
 

Varga Béla képviselő 
Korábban kérésük volt, hogy a hivatal épületében egy képviselői iroda kerüljön 
kialakítása. A polgármester asszony a kistanácskozó termet javasolta erre a célra. 
Kérésük, hogy akkor ebben a teremben legyen biztosított a telefonálás lehetősége, 
hogyha bármelyik képviselőnek van hivatali ügye, akkor azt ne otthon vagy a 
munkahelyén kelljen elintéznie. Kérik továbbá, hogy a munkájukhoz szükséges 
jogszabályok is elérhetők legyenek számukra. Ennek biztosítását kéri a polgármester 
asszonytól.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A telefonálás és a jogszabályokhoz való hozzáférés a képviselők részére biztosított 
lesz. 

Varga Béla képviselő 
Javasolja, hogy a képviselő-testületi üléseken jobb minőségű hangfelvétel készítése 
legyen biztosított, melyen hitelt érdemlően visszahallgathatóak lennének az 
elhangzottak, ha valamilyen vitás kérdés merül fel. Jó lenne egy megfelelő konferencia 
hangrendszer kiépítése, valamilyen pályázat útján történő beszerzése.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Köszöni a javaslatot, már többször felmerült egy ilyen rendszernek az igénye, eddig 
sajnos még nem találtunk megfelelő pályázati lehetőséget a kiépítésre. 
 

Varga Béla képviselő 
Még egy zárójeles megjegyzése lenne: legutóbb volt a szépségkirálynő választás, és 
Szécsényből is volt induló hölgy, aki ezen részt vett. Azt tapasztalta, hogy minden 
önkormányzat adott a településéről induló résztvevőnek ajándékot, de Szécsény ebből 
kimarad. Az utolsó pillanatban sikerült ezt korrigálni, és megoldották, hogy kapjon 
ajándékot. Tudja, hogy ez nem kardinális kérdés, de ilyen dolgokra is figyelni kell. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Ebben az esetben a szervezők felhívás nem volt egyértelmű, nem írták le konkrétan, 
hogy mit szeretnének, és miért. Nem írták le, hogyha az önkormányzat nem járul 
hozzá, akkor a településről résztvevő nem kap ajándékot. Köszöni, hogy képviselő úr 
közreműködésével megoldották a helyzetet. 
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Varga Béla képviselő 
Kéri az alpolgármester asszonyt, hogy a közbeszerzési szabályzat módosítása kapcsán 
tartsanak egyeztetést a bizottság tagjai tekintetében. Már korábban kérte, hogy ebben a 
bizottságban ne a hivatal dolgozói legyenek, hanem a képviselő-testület tagjai. 

Kolosiné dr. Percze Zsuzsanna alpolgármester 
Akkor is jelezte, a jogszabályi változások miatt is szükséges a közbeszerzési 
szabályzat módosítása. Ezeket a változásokat már átvezette, és a kért egyezetés után, a 
decemberi ülésen elő fogja terjeszteni a tervezetet. 
 
 
- Bizottsági kültag eskütétele 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Megérkezett az ülésre Majoros István megválasztott bizottsági kültag, hogy esküt 
tegyen a képviselő-testület előtt. Kéri, hogy az eskütételhez mindenki álljon fel. 
 
Majoros István bizottsági kültag letette a következő szövegű esküt: 
 
"Én (név) esküszöm, hogy hazámhoz, a Magyar Köztársasághoz, annak népéhez hű 
leszek, az Alkotmányt és az alkotmányos jogszabályokat megtartom; az állami és 
szolgálati titkot megőrzöm; megbízatásomhoz híven, pártatlanul, lelkiismeretesen 
járok el, és a legjobb tudásom szerint, minden igyekezetemmel Szécsény város javát 
szolgálom".  
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A napirendek megtárgyalása után az ülést 1740 órakor bezárta. 

 
 

k.m.f. 
  
 
 
 

Bartusné  
dr. Sebestyén Erzsébet  

címzetes főjegyző 

Dr. Serfőzőné  
dr. Fábián Erzsébet  

polgármester 
 


